
Fra: Nils Kaalaas  
Sendt: 27. februar 2017 10:19 
Til: Byggesak Lindås 
Emne: VS: Gnr. 37 Bnr. 7 
  
  
  
Fra: Kjartan Nyhammer  
Sendt: 27. februar 2017 07:18 
Til: Nils Kaalaas 
Emne: Vs: Gnr. 37 Bnr. 7 
  
Hei. 
  
Her er saka. Han startar oppatt med sau til hausten. Han har diskutert raseval og 
fortalt om planane til meg fleire gongar. Vert ny driftsbygning i neste runde. 
  
Tiltaket er i tråd med planformålet. 
  
Kjartan  
  
  
  
Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon. 
  
  
-------- Opprinnelig melding -------- 
Fra: Tomas Frotjold <tomasf@efb.no>  
Dato: 14.02.2017 12:40 (GMT+01:00)  
Til: Kjartan Nyhammer <Kjartan.Nyhammer@lindas.kommune.no>  
Ko: noraurdal@hotmail.com  
Emne: Gnr. 37 Bnr. 7  
  
Hei! 
  
Me ynskjer å byggja på og rehabilitera huset på garden. I den samanheng har Kålås 
& Sønn utarbeidd teikningar og byggjesøknad. For at søknaden skal verta handsama 
på rett måte, forstår eg det slik at me bør ha med ein uttale frå Landbrukskontoret om 
at dei er positive til tiltaket. 
Sjå vedlagte teikningar og kart for meir informasjon om tiltaket. 
  
Status for drifta på garden no, er at besetninga me hadde med NKS- sau vart slakta 
ut sist haust. Me opplevde at denne rasen vart for arbeidskrevjande i høve til 
storleiken på besetninga, og ynskjer difor å byta til ein meir lettstelt sauerase. Planen 
er å kjøpa inn spælsau eller svartfjes til hausten. 
  
Me voner at de kan gje eit positivt svar på denne førespurnaden! 
  
Med beste helsing frå 
  
Tomas Frotjold og Nora Urdal 
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